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' INNENLAND 

 NEDÉRLANDSCHE ARPA IN 1941 EN 1942 

Nadat in de beide vergaderingen van 27 April en 24 Mei 1941 door 
het Bestuur in samenwerking met de aanwezige leden de nieuwe „In-
deeling der Paradentopathieën" was samengesteld, welke gepubliceerd 
zijn in het T. v. T. van Nov. 1941, is er geen bijeenkomst meer gehouden 
vbdr de jaarvergadering van dit jaar, welke op 31 October j.l. te Amster-
dam plaats vond. 

De huishoudelijke aangelegenheden hadden tot resultaat dat het jaar-
verlag van den secretaris, het verslag van den penningmeester a.i., 
zoowel als de notulen der vorige vergaderingen werden goedgekeurd. De 
bestuursverkiezing had tot resultaat dat drie der zittende bestuursleden 
werden herkozen, nl. de voorzitter F r. Du y v en s,z, de secretaris 
P. M. A. Huurman en de 2e secr.-penningen. Th. E. de Jong e, 
terwijl in de plaats van den Zen voorzitter J. R. J a n5 ma werd ge-
kozen H. K. M i c h a ë l i s en in de plaats van den penningmeester 
N. C. van Von n o werd benoemd K. Gr o u s t r a; de heeren 
J a n s m a en van V o n n o wenschten voor eene herbenoeming nl. 
niet in aanmerking te komen. 

Op voorstel van den voorzitter werd besloten aan den secr. generaal 
der Int. ARPA te Genève, Dr. A. J. H e 1 d, een gelukwensch te 
zenden in verband met zijn benoeming tot Professeur de Dentisterie 
Opératoire aan de Universiteit van Genève. 

Als nieuw lid werd aangenomen coll. J. B. Visser te Hilversum. 
Het wetenschappelijke gedeelte werd ditmaal verzorgd door coll. 

H. K. M i c h a ë 1 i s, die een voordracht hield over „Theorie en 
Practijk der Paradentose". M i c h a ë l i s ontvouwde in deze voordracht 
voor onze leden zijne ervaringen gedurende een 3o-jarige practijk en 
kruidde zijne interessante mededeelingen met verschillende anecdotes. 
Hij had een aandachtig gehoor en de er op volgende discussie had een 
levendig verloop. Waar deze voordracht in het T. v: T. gepubliceerd 
zal worden, kan ik volstaan met hiernaar te verwijzen, vooral die collegae 
die tot dusverre de Paradentose steeds met eenigen argwaan hebben 
aanschouwd! 

Collega E y g e n s t e y n deed daarna een tweetal mededeelingen; 
de eerste behandelde de wijze waarop hij zich heeft voorgesteld het 
onderwijs in de -Paradentose-leer te geven aan de studenten van het 
Tandh. Instituut te Utrecht, alwaar hij deze taak van ons lid Dr. 0 i d t-
m a n n heeft overgenomen na diens benoeming tot lector in de ortho- 
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dontie. De tweede mededeeling ging over eene nog niet geheel afgesloten 
behandeling eener diffuse atrophie met de bekende L.P.C.-Paradentose-
pasta en het L.P.C: Pyocid. Beide onderwerpen vonden veel belang-
stelling, terwijl coll. Eygensteyn vanuit de vergadering nog 
enkele waardevolle tips kreeg, waarom hij trouwens zelf had verzocht. 

Er werd hierna nog een begin gemaakt met de behandeling eener 
Paradentose-Status voor Nederland, doch wegens het vergevorderde uur 
kon dit punt niet geheel worden afgehandeld en zal nu op een aparte 
voorjaarsbijeenkomst opnieuw ter tafel komen, nadat zij terdege door een 
aparte Commissie zal zijn voorbereid, welke commissie zal . bestaan uit 
de leden Dr. Oidtmann, Eygensteyn en Huurman, de 
laatste als secr. 

Met een woord van dank aan de aanwezigen sloot de voorzitter daarna 
de vergadering. 

P. M. A. HUURMAN, 
Secr. 


